

ICEBE 2021 国际会议邀请函
2021 年第 17 届电子商务工程国际会议
The 17th IEEE International Conference on e-Business Engineering (ICEBE 2021)

先生女士：

由 IEEE 计算机协会商业信息系统技术委员会 (TCBIS) 组织、华南理工大学和考文垂大学主办的“2021 年第 17 届电子商务工程国际会议 (ICEBE 2021)”将于 2021 年 11 月 13 日至 14 日举行。电子商务工程国际会议是一个享有声望的会议，该会议自开创以来一直为研究人员、工程师和业务专家提供交流前沿电子商务思想、发现和经验的机会。本次会议由华南理工大学吴庆耀担任大会主席，邀请了澳大利亚、美国、英国等国家和地区的知名学者参会，就大数据在电子商务上的应用、安全、隐私和信用追踪、物联网 (IoT) 追踪、电子商务交易技术和区块链追踪、电子商务代理追踪、移动和自主计算追踪、软件工程在电子商务追踪上的应用、面向服务和云追踪等问题展开深入交流与讨论。

会议网站：<https://conferences.computer.org/icebe/2021/index.htm>

会议时间和地点

会议时间：2021 年 11 月 13 日至 14 日

会议地点：线上会议（具体参会方式见网站通知）

会议注册费及账号信息

类别	长文/短文/海报/研讨会 论文		论文超页费用
	IEEE 会员	非 IEEE 会员	
注册费标准	150 美元 (966 元人民币)	180 美元 (1159 元人民币)	150 美元/页 (966 元人民币)

注册支付网站：<https://conferences.computer.org/icebe/2021/tba.htm>

本次会议会务费（注册费）由会议主办单位华南理工大学收取并开具发票

联系方式

会议咨询：ieeeicebe.1@gmail.com



Invitation to the ICEBE 2021

Dear sir/madam,

The 17th IEEE International Conference on e-Business Engineering (ICEBE 2021) will be held online from November 13 to 14, 2021. ICEBE 2021 is organized by IEEE Technical Committee on Business Informatics and Systems (TCBIS) and hosted by South China University of Technology and Coventry University. Many famous researchers from Australia, USA, UK and other countries and regions are invited to ICEBE 2021. The topics of ICEBE 2021 include:

- Agent for e-Business Track
- Big Data for e-Business Track
- Internet of Things (IoT) Track
- Mobile and Autonomous Computing Track
- Security, Privacy, and Blockchain Track
- Service-Oriented and Cloud Track
- Software Engineering for e-Business Track
- Ecommerce Trading Technologies Track
- Industry Track: Deliver the Intelligent Enterprise

Homepage of ICEBE 2021: <https://conferences.computer.org/icebe/2021/index.htm>

Conference Time and Venue

Time: November 13 to 14, 2021

Venue: Online (refer to the homepage for specific notice)

Registration

Item	Full/short/poster/workshop paper		Over length
	IEEE member	Non-IEEE member	
Fees	150 USD (966 RMB)	180 USD (1159 RMB)	150 USD/page (966 RMB/page)

Website: <https://conferences.computer.org/icebe/2021/tba.htm>

The registration fees will be collected and invoiced by South China University of Technology

Contact Us

For more information or any inquiry about the conference, please feel free to contact
ieeeicebe.1@gmail.com

School of Software Engineering, South China University of Technology

October 12, 2021

